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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2020/21:2644 Smittspridningen av covid-19 i Sverige

Sverige har för närvarande den högsta samhällssmittan i hela Europa, och 
sjukvården går på knäna. Antalet bekräftade fall av covid-19 har ökat i Sverige 
i tio veckor i följd, vilket innebär att de restriktioner som regeringen har infört 
inte har haft tillräcklig effekt för att dämpa smittspridningen. Många barn, unga 
och medelålders drabbas av covid-19. Vågen av smittade är också högre och 
längre än i andra svårt drabbade länder. Samma sak var det förra våren med 
resultatet att vi har många fler långtidssjuka och avlidna än vad som var, och är, 
nödvändigt. Det kommer dröja till i sommar innan antalet vaccinerade är 
tillräckligt stort för att dämpa smittspridningen ordentligt. Med dagens nivå av 
smitta kommer ytterligare uppåt en halv miljon svenskar då att ha drabbats av 
covid-19, varav tiotusentals får långvariga eller svåra besvär. 

Min fråga till socialminister Lena Hallengren är följande: 

 

Varför använder inte regeringen sig av pandemilagen och inför fler restriktioner 
för att trycka tillbaka smittspridningen i samhället? 

………………………………………

Per Ramhorn (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-04-25
Besvaras senast
2021-05-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


